
Jaktledare / Styrelsemöte med Böle Hoo Hammarens Vilt Vårds område. 

Avstämning september jakten 

Tid: 2024-09-05 klockan 12:00 

Plats: Jaktstugan på 3:an. 

Deltagare: Lars Gefvert, Martin Zwahlen, P-O Wedin, Lena Sirkka, Rolf Nilsson, Göran Englund,         

Andreas Göransson och Peter Widmark 

 

1. Öppnande av Mötet. 

Mötet öppnades av ordförande Rolf Nilsson. 

 

2. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes.    Bilaga 1 

 

3. Val av sekreterare för mötet.  

Lars Gefvert valdes till sekreterare för mötet. 

 

4. Val av justeringsman.  

Göran Englund valdes till att justera protokollet. 

5. Hur har jakten gått, OBS och avskjutning. 

Sektion 1: Har skjutit en Tjur och en kviga. 

OBS: Samtliga observationer har rapporterats in i jaktrapport.  Det har setts en stor Oxe och 

flera kor. Har även sett en järv och en kronhjort. 

Jaktledaren anser att det är svårt att bedöma tillgång med älg, snarlikt fjolåret i september. 

 

Sektion 2: Har inte skjutit något. 

OBS: Har sett en stor Oxe och en ko med en kalv 

Jaktledaren har uppfattningen att det är mindre älg på området. 

 

Sektion 3: två stycken kalvar har skjutits, en av varje kön. 

OBS: Jaktlaget har sett en del älg, En stor Oxe, flera kor med kalv, även kor med dubbelkalv. 

Kvigor har setts i området 

Jaktledaren har uppfattningen att det är mindre älg i området jämfört med förra året. 

 

Sektion 4: Har skjutit en kviga och en kalv. 

OBS: Det har setts två stora Oxar, fem observationer på ko med kalv. Har sett en kviga och 

två djur som ej har kunnat bekräftas vilken älg det är. 

Jaktledarens uppfattning är att har sett mindre älgar i år jämfört med förra året i september. 

 

6. Hur fortsätter vi jakten. 

Jaktledarna är överens om att jakten ska fortsätta enligt plan, med den tilldelning respektive 

sektion har tilldelats. 

 

 



7. Vägröjning. 

Röjning är utförd enligt plan. 

Styrelsen kommer att ta fram en plan och karta på hur vi ska bedriva röjning av våra vägar. 

PO Wedin ska få en offert på en kedjeröjare till traktor. 

 

8. Övriga frågor. 

- Röjning stigar /leder:. Det har gjorts en del röjning. Mest internt på respektive sektion.  

 

- Statistik / jaktrapport. Uppmaningen är att rapportera dagligen i jaktrapport. Rapportera 

fällt vilt, mantimmar och observationer gjorda under jaktdagen. Länsstyrelsen har en 

gräns på 14 dagar. Inom den gränsen ska det rapporteras in fällt vilt i jaktrapport. 

 

- Hjortjakten / Girlcamp. Den 5 oktober ska det anordnas en dag med jakt enbart på 

kronhjort. P-O Wedin kommer att ansvara för denna, han kommer ut med inbjudan. 

Den 6 oktober är det planerat att genomföras en jaktdag för tjejer och kvinnor. Lena 

Sirkka kommer att ansvara för den. Inbjudan kommer. 

 

- Vad gör vi inom VVO i olika situationer. 

Jaktledare och styrelse ska ta fram underlag för detta.  

 

- Jaktstart/ värme 

Det har vart extremt varmt denna septembervecka. 

Det diskuterades ifall det ska göras förändringar när det gäller jaktstart i september. 

Styrelsen får i uppdrag att börja titta på vilka möjligheter det finns att förändra/ skjuta 

på jakttider. 

 

 

9. Nästa möte. 

Kommer att hållas den 06/10 2024 . Tid och plats bestäms senare. 

 

 

 

 

 

 

 

…………………………………………………………….. ……………………………………………………………….. 

Göran Englund Justerare  Lars Gefvert   Sekreterare 


